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Městský obvod – statutární město Pardubice  
Městský obvod Pardubice V 
 

 
 

Usnesení a zápis  

 
z 6. řádného jednání Zastupitelstva městského obvodu Pardubice V, 

 

které se konalo dne 28. června 2023 v salonku DK Dukla  

 

 

Přítomni: Bc. Petr Dufek, Evžen Erban, Bc. Petra Prusáková (přišla 17:07), Ing. Lic. Jaroslav 

Kňava, Jiří Rejda, DiS., Ing. Milan Randák, Ing. Pavel Bergman, Ing. Jakub Kutílek, Karolina 

Štefková, Ing. Filip Vařecha, Mgr. Miloš Adamů, MBA., Bc. Jan Nadrchal (přišel 18:03), Jiří 

Havrda, Ing. Petr Netolický. 

 

Omluven: JUDr. Bc. Jakub Jeřábek, Petra Prusáková - po část jednání, Bc. Jan Nadrchal - po 

část jednání. 

 

  

Program: 

I.   Zahájení jednání 

II.        Schválení materiálů k projednání a stanovení jejich pořadí – viz dále  

III.      Projednání předložených materiálů  

IV.     Závěr 

 

I. 

Zahájení jednání 

 

Jednání zahájil starosta MO Pardubice V Jiří Rejda, DiS., přivítal zastupitele, zapisovatelem 

jednání jmenoval Petru Műllerovou, návrhovou komisi ve složení Ing. Lic. Jaroslava Kňavu, 

Mgr. Miloše Adamů, MBA. a Ing. Pavla Bergmana, ověřovatele Jiřího Havrdu a  Ing. Filipa 

Vařechu.  

Před vlastním projednávání předložených bodů bylo dáno slovo zástupcům veřejnosti 

k vystoupení se svými podněty. 

Pan Jiří Jiroušek vznesl dotaz na Casino, žádá o informace o Casinu. Pan starosta odpovídá, 

že o tomto zastupitelstvo nerozhoduje žádné informace nemá. 

Dále se pan Jiří Jiroušek dotazuje na rezidenční bydlení v ulici Čacké, jak se stav vyvíjí. Pan 

starosta odpovídá - usnesení na radě i zastupitelstvu byla přijata, vše je na magistrátu města.    

Dále pan Jiří Jiroušek upozorňuje na možné černé stavby v zahrádkářské kolonii v Konečné 

ulici v Pardubicích, Ing. Petr Netolický podnět prověří na stavebním úřadu magistrátu města. 

Pan Jiří Jiroušek ještě upozorňuje na stavbu firmy ALS. 

Pan Jiří Mahnig má dotaz na to, proč nebylo vyjádření pana starosty ke Casinu v ČT. Pan 

starosta odpovídá, že s paní redaktorkou mluvil po telefonu, ale bohužel ze zdravotních 

důvodů nemohl uskutečnit schůzku.   

Dále se dotazuje na čištění Benešova nám., je zde problém s odstaveným autem, předkládá 

fotografie. Fotografie si převzal pan Jiří Havrda, prověří to na městské policii.  

Další dotaz má na stav hřiště v Jesničánkách (nový povrch a držáky na sítě), kurty 3 a 4 jsou 

nepoužitelné, neboť jsou poškozené sloupky na sítě. Jan Brožek vysvětluje, jak funguje 
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systém sloupků, někdo vybrakoval sloupky (kladky) – tzn. jedná se po vandalismus, sloupky 

budou opraveny.  

Poté jednání zastupitelstva pokračovalo dle zaslaných materiálů. 

 

II. 

Schválení materiálů k projednání a stanovení jejich pořadí 

 

1. Zpráva o činnosti starosty MO Pardubice V od posledního jednání ZMO Pardubice V 

2. Kontrola plnění usnesení vzešlých z jednání RMO Pardubice V 

3. Zpráva Kontrolního výboru ZMO Pardubice V o plnění přijatých usnesení ZMO 

Pardubice V 

4. Rozbor hospodaření MO Pardubice V k 31. 5. 2023 

5. Závěrečný účet MO Pardubice V za rok 2022 

6. Schválení účetní závěrky sestavené k 31. 12. 2022 

7. Návrh 3. změny rozpočtu MO Pardubice V na rok 2023 

8. Schválení zpracování PD, investičních akcí a investičních záměrů 

9. Rozhodnutí o pohledávce za firmou M-STAV CZ s.r.o. 

10. Schválení finální podoby PD kontejnerového stání Pichlova – Rokycanova v Pardubicích 

11. Diskuse, závěr   

Stezka k vojenské nemocnici „Karanténě“ 

Program jednání byl schválen. 

Pro 12, zdržel se 0, proti 0. 

 

III. 

Projednání předložených materiálů 

 

1. 

Zpráva o činnosti starosty MO Pardubice V od posledního jednání ZMO Pardubice V 

Pan starosta uvádí zprávu, diskuse:  

Ing. Filip Vařecha se dotazuje na jednání 2. 5., 23. 5. a 1. 6. 2023 – stará vojenská plovárna – 

pan starosta odpovídá, že šlo o převod pozemků z majetku města do majetku rozvojového 

fondu + revitalizace Chrudimky – návrh jednání s Ing. Markovou z OHA MmP, Ing. Filip 

Vařecha žádá o pozvání Ing. Markové na příští jednání zastupitelstva, dále se Ing. Filip 

Vařecha dotazuje na dopravní hřiště - pan starosta má domluvenou schůzku z Ing. Kateřinou 

Skladanovou (OMI MmP), se kterou projedná, na dalším jednání zastupitelstva bude 

informovat.  

Ing. Petr Netolický se dotazuje na jednání dne 6. 6. 2023 - zastávka MHD na nám. 

Dukelských hrdinů – pan starosta vysvětluje, proč se nebude dělat rekonstrukce pouze 

zastávky (chceme i chodník). 

Ing. Jakub Kutílek – dotazuje se na jednání 11. 5. 2023 - zeleň Dražkovice – pan starosta 

odpovídá, doplnit by mohla Ing. Marková ne jednání zastupitelstva v září, dále se vyjadřuje 

k opravě zastávky MHD na náměstí Dukelských hrdinů a k jednání dne 13. 6. 2023, kdy 

proběhlo jednání ve věci trafostanice na Zborovském náměstí – námitka byla stažena.  

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení:  

 

(usnesení č. 44/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V bere na vědomí zprávu o činnosti starosty od 

posledního jednání zastupitelstva dne 26. 4. 2023. 

Pro 13, proti 0, zdržel se 0 
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2. 

Kontrola plnění usnesení vzešlých z jednání RMO Pardubice V 

Ing. Filip Vařecha (předseda kontrolního výboru) uvádí zprávu, diskuse:  

Ing. Filip Vařecha - usnesení č. 31/2023 R (bod 2 a 3), kontrolní výbor má za to, že nebylo 

splněno. 

Ing. Jakub Kutílek se vyjadřuje k plnění tohoto usnesení – plnění usnesení dostal za úkol od 

rady, přestože on jej původně ukládal radě.  

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

 

(usnesení č. 45/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje předloženou zprávu Kontrolního 

výboru ZMO Pardubice V a: 

1. vyřazuje z evidence následující splněná usnesení: 36/2023 R – 48/2023 R,  

2. ponechává v evidenci následující usnesení: 30/2023 R a 31/2023 R. 

Pro 13, proti 0, zdržel se 0 

 

3. 

Zpráva Kontrolního výboru ZMO Pardubice V o plnění přijatých usnesení ZMO 

Pardubice V 

Ing. Filip Vařecha (předseda kontrolního výboru) uvádí zprávu, diskuse: 

Ing. Filip Vařecha se v souvislosti s usnesením č. 16/2022 Z dotazuje na jeho plnění – pan 

tajemník odpovídá, že dnes na jednání rady před zastupitelstvem bylo schváleno, kontrolní 

výbor o tom bude informován na svém dalším jednání. Ing. Filip Vařecha navrhuje jiné 

usnesení, po vysvětlení jej nebude předkládat. 

Ing. Jakub Kutílek má připomínku – usnesení, které nebylo přijato, by nemělo být ve zprávě 

uvedeno – konkrétně usnesení č. 43/2023  

Ing. Petr Netolický se dotazuje, zda schválené usnesení týkající se plánu střednědobých a 

dlouhodobých investic bude zveřejněno – pan tajemník odpovídá, že usnesení bude na 

webových stránkách vč. vyjmenování plánu konkrétních investic.    

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

 

(usnesení č. 46/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje předloženou zprávu Kontrolního 

výboru ZMO Pardubice V a: 

1. Vyřazuje z evidence následující splněná usnesení: 36/2023 Z – 43/2023 Z.   

2. Ponechává v evidenci následující usnesení: 75/2009 Z, 95/2010 Z, 27/2019 Z, 67/2020 Z, 

76/2020 Z a  101/2021 Z, 142/2022 Z, 16/2022 Z, 23/2023 Z. 

Pro 13, proti 0, zdržel se 0 

 

4. 

Rozbor hospodaření MO Pardubice V k 31. 5. 2023 

Ing. Lic. Jaroslav Kňava (předseda finančního výboru) uvádí zprávu, rozbor hospodaření byl 

finančním výborem schválen, diskuse: 

Ing. Filip Vařecha se dotazuje na objekt „Bobr“ v lesoparku, kdy bude demolice zahájena, pan 

starosta odpovídá, že do dnešního dne nebyl přizván k přípravě projektu demolice, chtěl by 

zachovat stávající sítě pro případné další využití, s tím Ing. Filip Vařecha souhlasí. 

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  



Stránka 4 z 6 

 

(usnesení č. 47/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje rozbor hospodaření MO Pardubice V 

k 31. 5. 2023 uvedený v tabulkové části zprávy a bere na vědomí komentář k tomuto rozboru. 

Pro 13, proti 0, zdržel se 0 

 

5. 

Závěrečný účet MO Pardubice V za rok 2022 

Ing. Lic. Jaroslav Kňava (předseda finančního výboru) uvádí zprávu, bez diskuse. 

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení. 

(usnesení č. 48/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V projednalo závěrečný účet MO Pardubice V  

za r. 2022 a: 

1. Souhlasí s celoročním hospodařením MO Pardubice V v roce 2022 bez výhrad. 

2. Bere na vědomí komentář k rozboru hospodaření za r. 2022, komentář k návrhu finančního 

vypořádání za r. 2022, komentář k navrženým rozpočtovým opatřením a přehledové a 

informativní tabulky, které jsou uvedené v důvodové zprávě, a přílohy závěrečného účtu.  

3. Schvaluje návrh finančního vypořádání za r. 2022 vč. návrhu finančního vypořádání 

sociálního fondu za r. 2022 uvedené v důvodové zprávě. 

4. Schvaluje rozpočtová opatření navržená v rámci závěrečného účtu za r. 2022, která jsou 

uvedená v 6. části důvodové zprávy v bodech č. 1-13. 

Pro 13, proti 0, zdržel se 0 

 

 

6. 

Schválení účetní závěrky sestavené k 31. 12. 2022 

Ing. Lic. Jaroslav Kňava (předseda finančního výboru) uvádí zprávu, bez diskuse. 

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení. 

 

(usnesení č. 49/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V bere na vědomí, že zastupitelstvo města 

schválí na svém jednání v červnu účetní závěrku města vč. městských obvodů sestavenou 

k 31. 12. 2022. Informaci o schválení účetní závěrky obdrží zastupitelstvo městského obvodu 

na svém nejbližším příštím jednání. 

Pro 13, proti 0, zdržel se 0 

 

7. 

Návrh 3. změny rozpočtu MO Pardubice V na rok 2023 

Ing. Lic. Jaroslav Kňava (předseda finančního výboru) uvádí zprávu, diskuse:  

Ing. Filip Vařecha se dotazuje na připravovanou akci Divadelní představení, o co se konkrétně 

jedná. Pan starosta vysvětluje, je to nová akce, bude se jednat o amatérská divadla, bude se 

hradit pouze nájem KD Dukla, realizace v průběhu října 2023. Částka 100.000,- Kč je pouze 

odhad,  informace doplňuje Ing. Milan Randák, předseda školské komise. Bc. Jan Nadrchal – 

navrhuje oslovit odbor kultury magistrátu, kde budou mít informace o amatérských divadlech, 

k věci dále diskutují Ing. Lic. Jaroslav Kňava, Ing. Pavel Bergman. 

Dále se Ing. Filip Vařecha dotazuje na částku 10.000,- Kč – Setkání se seniory – pan starosta 

odpovídá, že v současné době na území obvodu žádná podobná akce není, zajišťovat ji bude 

DDM Delta.  

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení. 
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(usnesení č. 50/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V: 

1. Bere na vědomí komentář k 3. změně rozpočtu na r. 2023 a k jednotlivým rozpočtovým 

opatřením navrženým v rámci 3. změny rozpočtu, doplňující informace a informativní 

tabulky uvedené v důvodové zprávě k 3. změně rozpočtu. 

2. Schvaluje rozpočtová opatření navržená v rámci 3. změny rozpočtu na r. 2023 uvedená 

v bodech č. 1-9 důvodové zprávy ke 3. změně rozpočtu. 

3. Schvaluje úpravu plánu společenských akcí MO Pardubice V na r. 2023 spočívající 

v zařazení nových akcí Setkání se seniory v částce 10 tis. Kč a Divadelní představení 

v částce 100 tis. Kč do plánu společenských akcí (upravený plán je uveden v závěru 

důvodové zprávy). 

Pro 14, proti 0, zdržel se 0 

 

8. 

Schválení zpracování PD, investičních akcí a investičních záměrů 

Pan starosta uvádí zprávu, bez diskuse.  

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

 

(usnesení č. 51/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje záměr poptání projekčních prací na 

investiční akci: oboustranná rekonstrukce povrchu chodníků ul. Boženy Němcové od ul. 

Češkova po ul. Rožkova.  

Pro 14, proti 0, zdržel se 0. 

 

Z důvodu, že ke zprávě  č. 9 Rozhodnutí o pohledávce za firmou M-STAV CZ s.r.o. se měl 

dostavit majitel firmy pan Horáček a zatím se nedostavil, byla po schválení (hlasování Pro 14, 

proti 0, zdržel se 0), projednána zpráva č. 10 - Schválení finální podoby PD kontejnerového 

stání Pichlova – Rokycanova v Pardubicích před zprávou č. 9.    

 

10. 

Schválení finální podoby PD kontejnerového stání Pichlova – Rokycanova v Pardubicích 

Pan starosta uvádí zprávu, diskuse:  

Ing. Jakub Kutílek – dle jeho názoru jde o nedostatečnou PD – pouze zákres do mapy, 

navrhuje další úpravy – rozšíření chodníku, odpovídá Jan Brožek. 

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

 

(usnesení č. 52/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje finální podobu projektu 

kontejnerového stání Pichlova x Rokycanova – jedná se vybudování zvětšeného 

kontejnerového stání jak pro kontejnery na TKO tak pro kontejnery na separovaný odpad 

(celkem cca 26 kontejnerů). 

Pro 14, proti 0, zdržel se 0. 

 

9. 

Rozhodnutí o pohledávce za firmou M-STAV CZ s.r.o. 

Pan starosta uvádí zprávu, po rozsáhlé diskusi a z důvodu nedostavení se pana Horáčka na 

jednání zastupitelstva pan starosta zprávu stahuje s tím, že pan Horáček bude opětovně 
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vyzván, aby přišel na další zastupitelstvo dne 6. 9. 2023 vysvětlit své důvody, proč zakázka 

nebyla zhotovena v termínu. Zpráva bude opětovně předložena k projednání v zastupitelstvu 

dne 6. 9. 2023.    

 

11. 

Diskuse, závěr 

Pan starosta představuje projekt/studii „Karanténa“, Ing. Petr Netolický se dotazuje pana 

starosty a pana primátora, jak budou hlasovat v případě navržené výstavby v ulici Čacké, pan 

starosta odpovídá, že až to bude řešit rada města, tak bude mít dovolenou.   

Bc. Petr Dufek se dotazuje na otevření Casina, pan starosta odpovídá, že není a nemá 

informace, kdy bude. 

 

Pan starosta poděkoval zastupitelům za účast na jednání, které skončilo v 19.05 hod. 

    

 

Pardubice 28. 6. 2023 

 

 

Ověřitelé:            

 

 

...........................................                    ........................................   

Jiří Havrda       Ing. Filip Vařecha  

         

 

 

….……………………… 

Jiří Rejda, DiS.            

starosta MO Pardubice V                                                    


